

İHSAN AKAR
YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİR
ULUDAĞ BAĞIMSIZ DENETİM VE Y.M.M A.Ş
Cumhuriyet Mah. FSM Bulvarı Yağmur(150) Sok. Rızvanoğlu-Çamlık Site No:12 A
Blok Kat: 7 D: 13 Nilüfer/Bursa
Tel: 0 541 3966882 -0 224 2401329(pbx.) 0224 2401329
www.uludagbagimsizdenetimymm.com.tr

Sirküler No : 2026/01

07.01.2026, Bursa

Konu : 2026 Yılı Asgari Ücreti ve Sigorta Primine Esas Kazanç Tutarları

1- 2026 Yılı Asgari Ücreti :

26 Aralık 2025 tarih ve 33119 Sayılı Resmi Gazete’de 2026 yılında uygulanacak asgari ücret tutarına ilişkin Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı yayımlanmıştır. **01.01.2026-31.12.2026** tarihleri arasında uygulanacak brüt asgari ücret tutarı **33.030 TL**, net **28.075,50 TL** olarak belirlenmiştir 2026 yılı için sosyal güvenlik primine esas taban ve tavan ücreti ve asgari ücretin net hesabı ve işverene maliyeti aşağıdaki şekilde olacaktır. **Diğer taraftan 2026 yılına ilişkin sosyal güvenlik ve vergi mevzuatına ilişkin PRATİK BİLGİLER KİTAPÇIĞI en kısa sürede sizlere sunulacaktır.**

2026 Yılında Uygulanacak Brüt Asgari Ücret Tutarları

Asgari Ücret	Brüt Günlük TL	Brüt Aylık TL
01.01.2026 – 31.12.2026	1.101 TL	33.030,00 TL

2- Sigorta Primine Esas Aylık Kazancın Alt ve Üst Sınırı (SGK Primine Esas Tavan ve Taban Ücret) ile İşverene Maliyeti:

5510 Sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu’nun 82. maddesine göre, bu kanun gereğince alınacak primlerin hesabına esas tutulan günlük kazancın alt sınırı, asgari ücretin otuzda biri, üst sınırı ise bu tutarın **9** katıdır.Buna göre **2026 yılı** için aylık tavan ve taban tutarları aşağıdaki gibi olmaktadır.

Dönemi	SGK Taban Ücreti TL	SGK Tavan Ücreti TL (Aylık Kazanç Üst Sınırı)
01.01.2026-31.12.2026	33.030,00 TL	297.270,00 TL

İşverene Maliyeti:

Brüt Ücret (Aylık)	33.030,00
SGK Primi İşçi Payı (% 14)	4.624,20
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Payı (% 1)	330,3
Hesaplanan Gelir Vergisi	-
Asgari Geçim İndirimi	-
Damga Vergisi	-
Net Asgari Ücret	28.075,50
SGK Primi İşveren Hissesi (% 16,75)	5.532,53
İşsizlik Sigortası İşveren Hissesi (%2)	660,60
Toplam Maliyet	39.223,13

3- 332 Nolu Gelir Vergisi Genel Tebliği Uyarınca 2026 yılı için belirlenen Asgari Ücret üzerinden Gelir Vergisi ve Damga Vergisi kesintisi yapılmayacak, Asgari Geçim İndirimi (AGİ) ise eklenmeyecektir.

(*) 5510 sayılı Kanunun 81. maddesinin (1) bendine göre, bentde belirtilen şartları sağlayan işverenlere, SGK primi işveren payında 5 puanlık indirim öngörüldüğünden yukarıdaki hesaplamalar buna göre yapılmıştır. Gerekli şartları sağlamayan işverenler için, SGK primi işveren payı %21,75'dir. 6385 sayılı kanunun 9. maddesiyle yapılan düzenleme ile 01.09.2024 tarihinde itibaren geçerli olmak üzere 5510 sayılı kanunun 81.maddesi "Kısa vadeli sigorta kolları prim oranı, sigortalının prime esas kazancının %2,25'dir."

Bilgilerinize Sunulur.

İHSAN AKAR
YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİR
ULUDAĞ BAĞIMSIZ DENETİM VE YMM A.Ş

Yukarıda yer verilen açıklamalarımız, konuya ilişkin genel bilgiler içermekte olup konu hakkında ek bilgi gerektiğinde bizimle temasa geçmenizi önerilir.